

北京致远互联软件股份有限公司 2021年第三季度报告

本公司董事会及全体董事保证本公告不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏，并对其内容的真实性、准确性和完整性承担个别及连带法律责任。

Table with 3 columns: Item, Current Period, Previous Period. Includes financial data like total assets, revenue, and profit.

非经常性损益项目及金额

Table with 3 columns: Item, Current Period, Previous Period. Lists non-recurring gains and losses.

主要会计数据和财务指标

Table with 3 columns: Item, Current Period, Previous Period. Lists key financial indicators like revenue, profit, and cash flow.

主要会计政策和会计估计

本报告期采用的会计政策与上一会计期间保持一致，不存在因会计政策变更而导致的重大影响。

主要会计政策和会计估计变更

无。本报告期会计政策、会计估计及核算方法与上期保持一致。

其他披露事项

报告期内，公司不存在应披露而未披露的重大事项，也未发生其他对公司股价产生较大影响的交易。

2021年1-9月主要财务数据

Table with 3 columns: Item, Current Period, Previous Period. Lists cumulative financial data for the first 9 months of 2021.

江苏赛福天钢索股份有限公司 2021年第三季度报告

本公司董事会及全体董事保证本公告不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏，并对其内容的真实性、准确性和完整性承担个别及连带法律责任。

Table with 3 columns: Item, Current Period, Previous Period. Includes financial data like total assets, revenue, and profit.

非经常性损益项目及金额

Table with 3 columns: Item, Current Period, Previous Period. Lists non-recurring gains and losses.

主要会计数据和财务指标

Table with 3 columns: Item, Current Period, Previous Period. Lists key financial indicators like revenue, profit, and cash flow.

主要会计政策和会计估计

本报告期采用的会计政策与上一会计期间保持一致，不存在因会计政策变更而导致的重大影响。

主要会计政策和会计估计变更

无。本报告期会计政策、会计估计及核算方法与上期保持一致。

其他披露事项

报告期内，公司不存在应披露而未披露的重大事项，也未发生其他对公司股价产生较大影响的交易。

2021年1-9月主要财务数据

Table with 3 columns: Item, Current Period, Previous Period. Lists cumulative financial data for the first 9 months of 2021.

江苏赛福天钢索股份有限公司 2021年第三季度报告

本公司董事会及全体董事保证本公告不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏，并对其内容的真实性、准确性和完整性承担个别及连带法律责任。

Table with 3 columns: Item, Current Period, Previous Period. Includes financial data like total assets, revenue, and profit.

非经常性损益项目及金额

Table with 3 columns: Item, Current Period, Previous Period. Lists non-recurring gains and losses.

主要会计数据和财务指标

Table with 3 columns: Item, Current Period, Previous Period. Lists key financial indicators like revenue, profit, and cash flow.

主要会计政策和会计估计

本报告期采用的会计政策与上一会计期间保持一致，不存在因会计政策变更而导致的重大影响。

主要会计政策和会计估计变更

无。本报告期会计政策、会计估计及核算方法与上期保持一致。

其他披露事项

报告期内，公司不存在应披露而未披露的重大事项，也未发生其他对公司股价产生较大影响的交易。

2021年1-9月主要财务数据

Table with 3 columns: Item, Current Period, Previous Period. Lists cumulative financial data for the first 9 months of 2021.

2021年1-9月主要财务数据

Table with 3 columns: Item, Current Period, Previous Period. Lists cumulative financial data for the first 9 months of 2021.

2021年1-9月主要财务数据

Table with 3 columns: Item, Current Period, Previous Period. Lists cumulative financial data for the first 9 months of 2021.

2021年1-9月主要财务数据

Table with 3 columns: Item, Current Period, Previous Period. Lists cumulative financial data for the first 9 months of 2021.

2021年1-9月主要财务数据

Table with 3 columns: Item, Current Period, Previous Period. Lists cumulative financial data for the first 9 months of 2021.

2021年1-9月主要财务数据

Table with 3 columns: Item, Current Period, Previous Period. Lists cumulative financial data for the first 9 months of 2021.

2021年1-9月主要财务数据

Table with 3 columns: Item, Current Period, Previous Period. Lists cumulative financial data for the first 9 months of 2021.

2021年1-9月主要财务数据

Table with 3 columns: Item, Current Period, Previous Period. Lists cumulative financial data for the first 9 months of 2021.

2021年1-9月主要财务数据

Table with 3 columns: Item, Current Period, Previous Period. Lists cumulative financial data for the first 9 months of 2021.

2021年1-9月主要财务数据

Table with 3 columns: Item, Current Period, Previous Period. Lists cumulative financial data for the first 9 months of 2021.

2021年1-9月主要财务数据

Table with 3 columns: Item, Current Period, Previous Period. Lists cumulative financial data for the first 9 months of 2021.

2021年1-9月主要财务数据

Table with 3 columns: Item, Current Period, Previous Period. Lists cumulative financial data for the first 9 months of 2021.

2021年1-9月主要财务数据

Table with 3 columns: Item, Current Period, Previous Period. Lists cumulative financial data for the first 9 months of 2021.

江苏赛福天钢索股份有限公司 2021年第三季度报告

本公司董事会及全体董事保证本公告不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏，并对其内容的真实性、准确性和完整性承担个别及连带法律责任。

Table with 3 columns: Item, Current Period, Previous Period. Includes financial data like total assets, revenue, and profit.

非经常性损益项目及金额

Table with 3 columns: Item, Current Period, Previous Period. Lists non-recurring gains and losses.

主要会计数据和财务指标

Table with 3 columns: Item, Current Period, Previous Period. Lists key financial indicators like revenue, profit, and cash flow.

主要会计政策和会计估计

本报告期采用的会计政策与上一会计期间保持一致，不存在因会计政策变更而导致的重大影响。

主要会计政策和会计估计变更

无。本报告期会计政策、会计估计及核算方法与上期保持一致。

其他披露事项

报告期内，公司不存在应披露而未披露的重大事项，也未发生其他对公司股价产生较大影响的交易。

2021年1-9月主要财务数据

Table with 3 columns: Item, Current Period, Previous Period. Lists cumulative financial data for the first 9 months of 2021.

2021年1-9月主要财务数据

Table with 3 columns: Item, Current Period, Previous Period. Lists cumulative financial data for the first 9 months of 2021.

2021年1-9月主要财务数据

Table with 3 columns: Item, Current Period, Previous Period. Lists cumulative financial data for the first 9 months of 2021.

2021年1-9月主要财务数据

Table with 3 columns: Item, Current Period, Previous Period. Lists cumulative financial data for the first 9 months of 2021.

2021年1-9月主要财务数据

Table with 3 columns: Item, Current Period, Previous Period. Lists cumulative financial data for the first 9 months of 2021.